
Vraag
Tijdens de raadscommissie op 17 februari 2022 is de vraag gesteld of in de opdracht in 
de DAEB in artikel I een verhouding breedtesport/recreatief versus topsport kan worden 
opgenomen (voor de 400 meter baan in lijn met de huidige situatie 75% 
breedtesport/recreatief en 25% topsport).

Antwoord
Wij adviseren mede na overleg met onze advocaat dit niet te doen. 

Er wordt jaarlijks een jaarplan ingediend. Daarmee houden aandeelhouders een vinger 
aan de pols. Hiermee kan de verhouding van jaar tot jaar worden bekeken. Dit geeft het 
management van Thialf de mogelijkheid in te spelen op ontwikkelingen in het schaatsen.

Daarnaast zou het gemeentelijke DAEB besluit daarmee afwijken van de provincie. 
Afstemming is juist zeer belangrijk. Mede richting Europese Commissie.


